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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés!

Dr. Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 . év i

XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtan i

Simicskó István honvédelmi miniszterhez

„Mi volt fontosabb, mint Magyarország képviselete? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön a hivatalba lépése óta látványosan távol tartja magát a NATO védelmi miniszter i

találkozóitól. Már korábban is próbáltam megtudni, mi az oka ennek a nehezen érthet ő
tartózkodásnak, de Ön nem válaszolt a kérdésemre, nyilván sokrétű és komoly munkája

nem tette lehetővé, hogy az érdemi válaszadásra időt és módot találjon .

Legutóbb éppen a 2018. február 14-15-ei NATO miniszteri értekezleten nem tudott ot t
lenni, minden bizonnyal valami fontos ügy kötötte le az idejét, talán éppen abban a

választókerületben, ahol az országgyűlési képviselők választásán jelöltként induln i

szándékozik. Csak remélni tudom, hogy nem értékelik majd egyesek az Ön lépését egy

reménytelen helyzetben lévő párt politikusa kétes értékű politikai haszonszerzés
érdekében kifejtett, kétségbeesett kísérletének . Talán azért értesült róla, hogy ezen a
fórumon Olyan aprósággal foglalkoztak a minisztertársai, mint a „transzatlant i
teherviselés” kérdésköre, miután - ahogyan-azt nyilván Miniszter Úr is tudja - a 2014 „
évi walesi csúcstalálkozón ugyanis vállalták, hogy egy évtizeden belül elérik a NATO álta l
ajánlott 2 százalékos védelmi kiadási szintet . Az ülésen ennek a vállalásnak a
teljesítésérő l a tagállamok által készített jelentéseket tekintették át .

Itt alkalma lehetett volna Miniszter úrnak elkápráztatnia minisztertársait az Önök álta l
szerényen csak a legnagyobb hazai hader őfejlesztési programnak nevezett, é s

hangzatosan Zrínyi 2026 Honvédelmi és Haderőfejlesztési Programnak elkeresztel t
elképzelésgyűjtemény bemutatásával. De ha nem, nem .

Nyilván nem érte el a magyar honvédelmi miniszter érdekl ődésének szintjét és nem
késztette a részvételre az sem, hogy ezen a NATO-fórumon született döntés arról, hogy
az új biztonsági kihívásokra figyelemmel a szervezet két új parancsnokságot állít fel .



Az meg már csak mellékes dolog, hogy az Ön helyettesének kellett tárgyalnia Románi a

védelmi miniszterével : ennek a rendezvénynek a margóján a két ország katona i

együttműködésének aktuális kérdéseiről, így például közös gyakorlatokról vagy

katasztrófavédelmi együttműködésről . Mivel Ön éppen nem ért erre rá .

Mindezek okán kérdezem Miniszter Urat :

1. Mi volt az az elfoglaltság, ami fontosabb volt, mint a részvétel a NATO védelm i
miniszterek 2018 . február 14-15-ei értekezletén ?

2. Ön a hivatalba lépése óta hány alkalommal vett részt NATO védelmi miniszteri

értekezleten?

3. Az Ön hivatalba lépése óta hány alkalommal vett részt NATO védelmi miniszter i

értekezleten a HM parlamenti államtitkára?

Budapest, 2018. február "13"

Demeter Márt a
(LMP)
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